
Protokół nr 13/XIII/12  BRM.0002.02.2012 

 

obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku, która odbyła się 25 kwietnia 2012 roku 

w auli konferencyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Czerwieńsku. 

Otwarcie obrad XIII sesji. 

Obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku VI kadencji (2010-2014) o godz. 10
00

 

otworzył Leszek Jędras – przewodniczący Rady, stwierdzając jednocześnie quorum, 

uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych, na stan Rady 15 – zgodnie z listą obecności, 

stanowiąca załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny usprawiedliwiony radny – Aleksander Motykiewicz. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Sekretarz posiedzenia – radny Henryk Góralczyk. 

Przewodniczący obrad poinformował, iż radni w zawiadomieniu o sesji otrzymali, wraz 

z pakietem uchwał, proponowany porządek obrad (załącznik nr 3 do niniejszego protokołu). 

W związku z tym, że po wysłaniu radnym (17.04.2012 r.) zawiadomień o sesji, burmistrz 

złożył w biurze rady dwa projekty uchwał, przewodniczący w myśl art. 20 ust. 1a i 5 ustawy 

o samorządzie gminnym, wnosił o rozszerzenie porządku obrad o punkty następującej treści: 

- podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012, 

- podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012 – 2023. 

Na zgłoszony wniosek Rada (jednomyślnie – 14 głosami „za”) zdecydowała wprowadzić do 

porządku obrad następujące projekty uchwał: 

- wg druku: BRM.0006.34.2012 z dnia 18 kwietnia 2012 r. w sprawie zmian budżetu 

i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012 – punkt 7; 

- wg druku: BRM.0006.35.2012 z dnia 18 kwietnia 2012 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2012 – 2023 – punkt 8. 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie porządek obrad, wraz ze zmianami, który Rada 

przyjęła do realizacji jednomyślnie (14 głosów „za”). 

W związku z powyższym, po otwarciu sesji i przedstawieniu porządku obrad oraz jego zmian, 

(co stanowiło punkt 1), porządek XIII sesji obejmował: 

2. Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja nt. realizacji zadań w 2011 r. wynikających ze Strategii Rozwoju Gminy 

Czerwieńsk na lata 2011-2018.  

5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej i Straży Miejskiej 

w Czerwieńsku za 2011 rok. 

6. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2011 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 

2012. 

8. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012 – 2023. 

9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania 

dotacji celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

10. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu usuwania 

azbestu oraz wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Czerwieńsk na lata 2011 – 

2032”. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji ze środków finansowych pozostających 

w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych 

i transport nieczystości ciekłych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego wraz z udziałem w częściach wspólnych budynku i prawie własności 

gruntu zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa Sołectwa Dobrzęcin. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Będów. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bródki. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dobrzęcin. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Laski. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Leśniów Mały. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Leśniów Wielki. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nietkowice. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nietków. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Płoty. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Sudoł. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Sycowice. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wysokie. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zagórze. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Józefa Feduszyńskiego obiektowi 

sportowemu w miejscowości Nietków. 

30. Apel w sprawie poparcia apelu Rady Powiatu Kędzierzyńsko – Kozielskiego do Prezesa 

Rady Ministrów RP o opracowanie rządowego programu systematycznego pogłębiania 

koryta rzeki Odry. 

31. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

32. Komunikaty, wnioski, opinie.  

33. Ustalenie treści protokołu z XII sesji. 

34. Zakończenie obrad XIII sesji. 

Ad. 2 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Temat zreferował Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny z Sycowic - Cezary Woch przedstawił stanowisko Komisji Infrastruktury Technicznej, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska z wyjazdowego posiedzenia w dniu 21.03.2012 r. Radny 

zwrócił uwagę na: 

- zły stan nawierzchni drogi gminnej Sycowice – Nietkowice, 

- porośnięte pobocza drogi odrostami akacji, która przechyla się na jezdnię, 

- konieczność zasilenia 4 lampami centrum Sycowic, 

- dewastowany przez transport leśny zjazd z drogi wojewódzkiej na drogę gminną, 

- brak placu zabaw dla dzieci w Sycowicach, 

- pękniętą rurę wodociągową i przewód kominowy, który wymaga naprawy i udrożnienia 

w świetlicy wiejskiej w Będowie, 

- grzyb na jednej ze ścian w świetlicy wiejskiej w Bródkach (obiekt po remoncie niedawno 

oddany do użytku). 
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Radny z Nietkowa - Krzysztof Smorąg zapytał burmistrza o postęp prac na boisku sportowym 

w Nietkowie. Czy jest zagrożony termin wykonania robót? 

Kolejne pytanie radnego dotyczyło organizacji ruchu w Nietkowie. 

Radny z Nietkowa – Kazimierz Ruszel poruszył sprawę przeciekającego dachu na obiekcie 

Niepublicznego Przedszkola w Nietkowie. Dyrektorka tej placówki zgłosiła ten problem 

pismem w lutym br., na które do dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi. 

Ad. 4 

Informacja nt. realizacji zadań w 2011 r. wynikających ze Strategii Rozwoju Gminy 

Czerwieńsk na lata 2011-2018.  

Temat omówił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

Przedłożona informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

W powyższej sprawie głos zabrał radny Krzysztof Smorąg. Wystąpienie radnego stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Podsumowując wystąpienie radny zgłosił 

następujące wnioski: 

„1. Proponuję przyjąć informację nt. realizacji zadań w 2011 r. wynikających ze Strategii 

Rozwoju Gminy Czerwieńsk na lata 2011-2018. 

2. Zgłaszam wniosek, aby opracować i przedstawić Wysokiej Radzie w czerwcu br. „Plan 

wdrażania Strategii Rozwoju Gminy Czerwieńsk”. 

3. Zgłaszam też wniosek o zwiększenie częstotliwości posiedzeń zespołu ds. strategii według 

następującego układu: raz na cztery lata dokonać perspektywicznego spojrzenia na rezultaty 

wdrażania strategii (powiązane z kadencyjnością władz samorządowych), raz w roku dokonać 

analizy rocznej (kończącej się wnioskami, propozycjami do ujęcia w kolejnym budżecie 

gminy), w ciągu roku prowadzić kwartalne, pogłębione oceny realizacji poszczególnych 

zadań i projektów”. 

W tym punkcie obrad burmistrz zapewnił radnego K. Smorąga, że nie zachodzą żadne 

przesłanki, aby remont obiektu sportowego w Nietkowie nie był wykonany w terminie. 

Pozytywną opinię o przedłożonej informacji  z realizacji celów Strategii Gminy Czerwieńsk 

na lata 2011 – 2018 przedstawił Henryk Góralczyk – przewodniczący Komisji Infrastruktury 

Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Opinia komisji stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

Radny Marek Abramowicz odniósł się do zapisów strategii w pkt 1.4 „Optymalizacja 

transportu lokalnego”, gdzie mówi się o poprawie łączności środkami komunikacji drogowej 

i kolejowej oraz rozwoju połączeń kolejowych dla ruchu pasażerskiego. W związku z tym, 

radny poprosił o interwencję w Urzędzie Marszałkowskim w sprawie wznowienia przewozów 

regionalnych, gdyż od 1 maja br. zawieszone będą 2 połączenia relacji Rzepin – Zielona Góra 

i Zielona Góra – Rzepin (powrót na teren zaodrzański ok. godz. 10
30

). Połączenie to dla 

mieszkańców „Zaodrza” jest bardzo ważne. 

Burmistrz podkreślił, że nikt nie poinformował gminy o zmianie ruchu przewozów 

regionalnych. Dlatego też wystosowany będzie apel do Marszałka Woj. Lubuskiego 

o pozostawienie tych kursów. 

W dyskusji nad przedłożoną informacją udział wzięli: Cezary Woch, Wiesław Kwaśniewski, 

Krzysztof Smorąg i Zygmunt Przybyła. 

W wyniku dyskusji nie zgłoszono żadnych wniosków formalnych. 

Przewodniczący po wyczerpaniu dyskusji stwierdził, że Rada przedłożoną przez burmistrza 

informację przyjęła przez aklamację. 

Ponadto przewodniczący poinformował, że dwa pierwsze wnioski zgłoszone przez radnego 

K. Smorąga powinny być adresowane do zespołu opracowującego informację. Natomiast 

wniosek 3 będzie poddany analizie komisjom stałym Rady i ewentualnie przedłożony do 

przyjęcia na kolejnej sesji tj. w czerwcu br. 

Przewodniczący Rady o godz. 12
00

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 12
10

. 
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Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej i Straży Miejskiej w Czerwieńsku 

za 2011 rok. 

Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Czerwieńsku za rok 2011 

opracowała i omówiła Beata Przymus – Kierownik OPS. 

Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Pozytywną opinię Komisji ISiPP o przedłożonym sprawozdaniu odczytała Ewa Wójtowicz – 

przewodnicząca tejże komisji (BRM.0014.6.2012). 

Radny Krzysztof Smorąg zwrócił uwagę, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej gmina 

powinna mieć jednego pracownika socjalnego na 2000 mieszkańców. Z danych wykazanych 

w sprawozdaniu wynika, że wskaźnik ten nie będzie zachowany. W związku z tym radny 

zapytał kierownika OPS: co powinna zrobić Rada, aby ten wskaźnik poprawić? 

Indagowana wyjaśniła, że w ustawie o pomocy społecznej  są dwa wskaźniki. Pierwszy mówi 

o jednym pracowniku socjalnym na 2000 mieszkańców, drugi natomiast mówi o wskaźniku - 

jeden pracownik socjalny na 50 rodzin. Dla OPS bardziej korzystniejszy jest wskaźnik – 

jeden pracownik socjalny na 2000 mieszkańców. Jednak, takie rozwiązanie łączy się 

z kosztami wynagrodzenia pracownika socjalnego. W ramach posiadanych środków OPS nie 

ma możliwości dodatkowego zatrudnienia, mimo, że jest to bardzo ważne zadanie. Środki 

finansowe na rok 2012 są bardzo ograniczone. Na dzień dzisiejszy są już wystawiane decyzje 

odmowne, ponieważ wiadomym jest, że zabraknie do końca roku środków finansowych 

z dotacji wojewody. 

Przewodniczący zamykając dyskusję, stwierdził, że Rada jednomyślnie przyjęła 

sprawozdanie z działalności OPS w Czerwieńsku za 2011 rok. 

Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Czerwieńsku za 2011 rok opracował 

i omówił Tadeusz Boksa  - inspektor SM w Czerwieńsku. 

Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ewa Wójtowicz – przewodnicząca Komisji ISiPP odczytała o w/wym. sprawozdaniu 

pozytywną opinię komisji, wypracowaną na posiedzeniu 19 marca br. 

Ponadto komisja w opinii uwzględniła potrzebę zakupu samochodu służbowego dla potrzeb 

realizacji zadań przez Straż Miejską. Stanowisko to przyjęto jednomyślnie – 8 głosami „za”. 

Uznano, że wniosek w tej sprawie złoży Burmistrzowi, inspektor SM we wrześniu br. przy 

projektowaniu budżetu gminy na 2013 r. 

Opinia w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Radny Cezary Woch poruszył sprawę bezpańskich psów. W sołectwach rozprowadzano 

znaczniki dla psów. Radny zasugerował, aby sprawdzić, czy ten kto nabył znaczek, 

odpowiednio oznakował swojego psa. 

Innych wypowiedzi nie było. 

Prowadzący obrady zamykając dyskusję stwierdził, że Rada jednomyślnie (14 głosami „za”) 

przyjęła sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Czerwieńsku za 2011 rok. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2011 rok. 

Temat omówiła Ewa Kwiecień – Sekretarz Gminy. 

Przedłożone sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji ISiPP – Ewa Wójtowicz odczytała pozytywną opinię 

w przedmiotowej sprawie, wypracowaną podczas posiedzenia 12 kwietnia 2012 roku. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Dyskusji nie było. 

Prowadzący sesję stwierdził, że Rada jednomyślnie (14 głosami „za”) przyjęła sprawozdanie 

z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2011 rok. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012. 

Projekt uchwały, wg druku: BRM.0006.34.2012 z dnia 18.04.2012r. opracowała i odczytała 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Uzasadnienie do w/wym. projektu uchwały stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Prowadzący obrady podkreślił, że Komisja Budżetu i Finansów oraz Infrastruktury 

Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o projekcie uchwały wydała opinię 

pozytywną. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały. Rada 

Miejska, w obecności 14 radnych – 14 głosami „za” uchwałę przyjęła. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada – jednomyślnie - przyjęła uchwałę nr XIII/124/12 

w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Czerwieńsk na rok 2012. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012-2023. 

Projekt uchwały wg. druku BRM.0006.35.2012 z dnia 18.04.2012 r. opracowała i odczytała 

Urszula Napierała – Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że Komisja Budżetu i Finansów oraz Infrastruktury 

Technicznej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o projekcie uchwały wydała opinię pozytywną 

(zał. 14). 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 14 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - podjęła 

uchwałę nr XIII/125/12 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Czerwieńsk wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2012-2023. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku BRM.0006.31.2012 z dnia 

16.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich akceptację. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 14 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada jednomyślnie podjęła uchwałę 

nr XIII/126/12 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej z budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu usuwania 

azbestu oraz wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Czerwieńsk na lata 2011 – 

2032”. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały, wg druku BRM.0006.14.2012 z dnia 

26 marca 2012 r. był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał i poddał głosowaniu projekt uchwały, 

którą Rada przyjęła 14 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada – jednomyślnie - 

podjęła uchwałę nr XIII/127/12 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu 

usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Czerwieńsk na lata 

2011 – 2032”. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji ze środków finansowych pozostających 

w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.15.2012 

z dn. 29.03.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie. Rada 14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada 

jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XIII/128/12 w sprawie przyjęcia dotacji ze środków 

finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.12.2012 

z dn. 22.03.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, odczytał projekt uchwały i poddał pod 

głosowanie. Rada 14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada 

jednomyślnie przyjęła uchwałę nr XIII/129/12 w sprawie ustalenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 

wraz z udziałem w częściach wspólnych budynku i prawie własności gruntu zbywanego na 

rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.32.201 

z dn. 05.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 14 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie - podjęła 

uchwałę nr XIII/130/12 w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego wraz z udziałem w częściach wspólnych budynku i prawie własności gruntu 

zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym. 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.13.2012 

z dn. 23.03.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Krzysztof Smorąg - radny. 

Opinię prawną o projekcie uchwały wydała Bronisław Prętkowska – radca prawny UGiM 

w Czerwieńsku 

Dyskusji i zapytań nie było. 
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Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał głosowaniu projekt uchwały, którą Rada 

przyjęła 14 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie - podjęła 

uchwałę nr XIII/131/12 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa Sołectwa Dobrzęcin. 

Przewodniczący Rady poinformował, że mieszkańcy Sołectwa Dobrzęcin na zebraniu 

wiejskim 14.04.2012 r. odwołali sołtysa. W związku z tym zachodzi konieczność 

przeprowadzenia wyborów celem wyłonienia nowego sołtysa. 

Następnie przewodniczący podkreślił, że komisje: BiF oraz ITRiOŚ o w/wym. projekcie 

uchwały wydały opinie pozytywne. Z grona radnych na przewodniczącego zebrania 

wyznaczono Wiesława Kwaśniewskiego – wyraził zgodę. Termin przeprowadzenia wyborów 

ustalono na dzień 09.06.2012 r. godz. 14
00

. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący stwierdzając brak dyskusji, poddał pod głosowanie projekt uchwały, którą 

Rada przyjęła 14 głosami „za”. Przewodniczący stwierdził, iż Rada - jednomyślnie - podjęła 

uchwałę nr XIII/132/12 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa Sołectwa Dobrzęcin. 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Będów. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.16.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/133/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Będów. 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bródki. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.17.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/134/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Bródki. 

Ad 18 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dobrzęcin. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.28.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/135/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Dobrzęcin. 
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Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Laski. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.18.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/136/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Laski. 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Leśniów Mały. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.19.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/137/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Leśniów Wielki. 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Leśniów Wielki. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.20.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/138/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Leśniów Wielki. 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nietkowice. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.21.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/139/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Nietkowice. 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Nietków. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.22.2012 

z dn. 18.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 
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Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/140/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Nietków. 

Ad. 24 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Płoty. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.23.2012 

z dn. 19.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/141/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Płoty. 

Ad. 25 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Sudoł. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.24.2012 

z dn. 19.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/142/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Sudoł. 

Ad. 26 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Sycowice. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.25.2012 

z dn. 19.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/143/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Sycowice. 

Ad. 27 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Wysokie. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.26.2012 

z dn. 19.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/144/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Wysokie. 
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Ad. 28 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Zagórze. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.27.2012 

z dn. 19.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Burmistrz Czerwieńska. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/145/12 w sprawie uchwalenia 

statutu Sołectwa Zagórze. 

Ad. 29 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Józefa Feduszyńskiego obiektowi sportowemu 

w miejscowości Nietków. 

Prowadzący obrady poinformował, iż projekt uchwały wg druku: BRM.0006.30.2012 

z dn. 04.04.2012 r., był przedmiotem prac komisji stałych Rady, gdzie uzyskał ich pełną 

akceptację. 

Projektodawca uchwały – Krzysztof Smorąg - radny. 

Dyskusji i zapytań nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” uchwałę podjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska 

w Czerwieńsku – jednomyślnie, przyjęła uchwałę nr XIII/146/12 w sprawie nadania imienia 

Józefa Feduszyńskiego obiektowi sportowemu w miejscowości Nietków. 

Ad. 30 

Apel w sprawie poparcia apelu Rady Powiatu Kędzierzyńsko – Kozielskiego do Prezesa 

Rady Ministrów RP o opracowanie rządowego programu systematycznego pogłębiania 

koryta rzeki Odry. 

Projekt apelu wg druku: BRM.0006.29.2012 z 02.04.2012 r. uzyskał pozytywną opinię 

wszystkich komisji stałych Rady. 

Projekt apelu odczytał prowadzący obrady. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady stwierdzając brak dyskusji, rozpoczął procedurę głosowania. Rada 

14 głosami „za” apel przyjęła. Przewodniczący stwierdził, iż Rada Miejska w Czerwieńsku – 

jednomyślnie, przyjęła apel nr 01/12 w sprawie poparcia apelu Rady Powiatu Kędzierzyńsko 

– Kozielskiego do Prezesa Rady Ministrów RP o opracowanie rządowego programu 

systematycznego pogłębiania koryta rzeki Odry. 

Przewodniczący Rady o godz. 13
10

 ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godz. 13
20

. 

Ad. 31 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na interpelacje i pytania radnych, zgłoszonych w punkcie 3 porządku obrad, 

udzielił Piotr Iwanus – Burmistrz Czerwieńska. 

1. C. Woch. 

- protokół z Komisji ITRiOŚ z posiedzenia wyjazdowego został wdrożony do realizacji. 

Odpowiedzi na zgłoszone wnioski, opinie, czy uwagi są kierowane na ręce przewodniczącego 

Rady, a następnie na posiedzenia komisji problemowych. 

Zgodnie z prawem budowlanym, każdy punkt świetlny musi być zgłoszony w starostwie 

powiatu zielonogórskiego. Gmina musi uzyskać warunki techniczne z rejony, który obsługuje 

dany teren. Procedura ta nie może być pominięta. Gmina wystąpi do Rejonu Energetycznego 

w Świebodzinie o wydanie warunków technicznych. Z chwilą otrzymania tego dokumentu, 

będą przedłożone Radzie koszty związane z przygotowaniem dokumentacji technicznej 

i zgłoszenia, które następuje na podstawie przygotowanej dokumentacji formalno – prawnej; 
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- w sprawie dewastacji dróg gminnych burmistrz zaapelował o bieżące zgłaszanie problemu 

Straży Miejskiej; 

- plac zabaw w Sycowicach – urządzenia zabawowe były zakupione kilka lat temu ze 

środków GKRPA i zostały ustawione na wspólnym podwórku, tam gdzie jest świetlica 

wiejska. Zniszczone urządzenia będą mogły być wymienione, naprawione lub uzupełnione 

o nowe elementy, po pojawieniu się możliwości sfinansowania tego zadania. Plac zabaw 

należy ustawić w miejscu określonym w uchwale zebrania wiejskiego tj. w Planie Rozwoju 

Lokalnego wsi Sycowice; 

- w sprawie rury wodociągowej i pieca w świetlicy wiejskiej w Będowie odpowiedzi udzieli 

dyrektor MGOK. Odpowiedź ta będzie złożona na ręce przewodniczącego Rady; 

- świetlica w Bródkach – grzyb na ścianach. Świetlica w Bródkach jest w okresie 

gwarancyjnym. Przegląd gwarancyjny robót w tym obiekcie został wyznaczony na początek 

maja br. Wszystkie usterki będą wykazane i uwzględnione. O terminie przeprowadzenia 

przeglądu gwarancyjnego będzie powiadomiona Rada, aby radni, sołtysi i dyrektor MGOK 

mogli w nim uczestniczyć; 

- droga Nietkowice – Sycowice. Trwają uzgodnienia z Powiatowym Urzędem Pracy na temat 

zatrudnienia w gminie bezrobotnych. Z chwilą ustalenia programu i przydzielenia gminie 

etatów, wówczas osobami zatrudnionymi będą oczyszczane pobocza drogi Nietkowice – 

Sycowice, a także odcinek 160 –cio metrowy w Wysokim i w innych miejscach tam, gdzie 

zachodzi taka potrzeba. 

2. K. Smorąg. 

- postęp prac na inwestycjach dot. upowszechnienia kultury fizycznej i sportu 

współfinansowanych z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich przebiega zgodnie z planem. 

Wiejski Dom Kultury w Laskach będzie oddany 30 kwietnia br. Natomiast szatnia na boisku 

sportowym w Nietkowie i świetlica w Sudole będzie oddana do użytku 30 maja 2012 r.; 

- projekt organizacji ruchu w Nietkowie. Przeprowadzono rozpoznanie cenowe. Koszt 

sporządzenia tego dokumentu to kwota 15-20 tyś zł. Na dzień dzisiejszy zadanie to nie jest 

realizowane. 

3. K. Ruszel. 

Na wymianę pokrycia dachowego w obiekcie, gdzie funkcjonuje Niepubliczne Przedszkole 

w Nietkowie wykonano kosztorys. Zakładana wartość przedsięwzięcia to kwota 40.000 zł. Na 

dzień dzisiejszy w budżecie gminnym nie ma na ten cel środków finansowych. Po analizie 

realizacji dochodu w budżecie gminnym za pierwsze półrocze br. i pojawieniu się wolnych 

środków finansowych, wspólnie z Radą będą podjęte decyzje na jakie zadania środki te będą 

przeznaczone. 

Ad. 32 

Komunikaty, wnioski, opinie.  

Przewodniczący Rady przekazał następujące komunikaty: 

1/ proponowany termin XIV sesji – 27 czerwiec 2012 r. Tematyka zgodna z przyjętym 

planem pracy. Komisje stałe Rady odbędą swoje posiedzenia do 20.06.2012 r.  

2/ 30 kwietnia br. mija termin złożenia przez radnych oświadczeń majątkowych za 2011 r. 

Ponadto przewodniczący odczytał pisma, które wpłynęła do Rady w okresie międzysesyjnym, 

i tak: 

- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Lubuskiego z 4 kwietnia 2012 roku stwierdzające 

nieważność uchwały nr XII/119/12 Rady Miejskiej w Czerwieńsku z dnia 29 lutego 2012 r. 

w sprawie przyjęcia programu opieki mad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Czerwieńsk w 2012 roku w części dotyczącej zapisu 

§ 3. Uchwała ta nie podlega publikacji, jako akt prawa miejscowego w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Lubuskiego ((BRM.0711.6.2012); 

- decyzja Ministra Środowiska z 16.03.2012 r. (BRM.0004.9.2012) uznająca za ochronne lasy 

stanowiące własność Skarbu Państwa pozostające w zarządzie Państwowego Gospodarstwa 



 12 

Leśnego Lasy Państwowe, o pow. łącznej 14.237,35 ha, położone w Nadleśnictwie Zielona 

Góra, w obrębach leśnych Nietków ( o powierzchni 6.677,08 ha) i Wilkanowo; 

- korespondencja (do wiadomości Rady – BRM.004.16.2012) tj. pismo z dn. 03.04.2012 roku 

p. Waldemara Fiałki oraz odpowiedź burmistrza na to pismo z dn. 17.04.2012 r. w sprawie 

budowy powszechnego dostępu do Internetu na terenie Gminy Czerwieńsk; 

- pismo Rady Rodziców PSP w Nietkowicach adresowane do dyrektora tej placówki, a do 

wiadomości: Przewodniczącej KISiPP oraz radnych M. Abramowicza i C. Wocha z dnia 

10.04.2012 r. (BRM.0004.18.2012). 

Na temat w/wym. pisma wypowiedzieli się radni: E. Wójtowicz i W. Kwaśniewski. 

Natomiast radny K. Smorąg zwrócił uwagę, że rada rodziców jest organem wewnętrznym 

szkoły, a szkołą zarządza dyrektor. Zdaniem radnego Rada Miejska nie powinna się tą sprawą 

zajmować; 

- pismo Stowarzyszenia Miłośników Nietkowic (BRM.0004.19.2012) z dnia 30.03.2012 r. 

adresowane do: Burmistrza Czerwieńsk, Przewodniczącego Rady Miejskiej, Przewodniczącej 

Komisji ISiPP w sprawie problemów z uzyskaniem informacji publicznej przez radnego 

M. Abramowicza od dyrektora ZEAO. 

Przewodniczący Rady podkreślił, że w/wym. pismo nie ma znamion skargi na działalność 

dyrektora ZEAO lecz jest prośbą o interwencję. Dlatego też pismo zostało przekazane do 

dyrektora ZEAO w celu załatwienia sprawy zgodnie z obowiązującymi przepisami tj. art. 231 

Kpa. Burmistrz, jako pierwszy na liście adresatów, przekazał p. Tomaszewskiej to pismo. 

Ponadto Rada nie ma kompetencji, aby wpływać na treść korespondencji jednostek 

organizacyjnych gminy, te powinny stosować obowiązujące prawo. 

Dyrektor ZEAO – D. Tomaszewska – udzieliła odpowiedzi na pismo Stowarzyszeniu 

Miłośników Nietkowic. 

- pismo z dnia 18.04.2012 r. z upoważnienia burmistrza, dyrektor ZEAO wystąpiła do Rady 

o wpracowanie stanowiska odnośnie zagospodarowania budynku – dawna stołówka przy 

Publicznej Szkole Podstawowej w Nietkowicach. 

Przewodniczący Rady skierował pismo do opinii Komisji ISiPP oraz ITRiOŚ. Następnie 

przewodniczący udzielił odpowiedzi burmistrzowi, w której przedstawiono stanowisko w/w 

komisji. 

- Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze 

przyznał w XIII edycji Narodowego Konkursu „Przyjaźni Środowisku” Gminie Czerwieńsk 

tytuł „Gmina Przyjazna Środowisku”. W związku z tym Zarząd WFOŚiGW w Zielonej Górze 

przyznał gminie nagrodę finansową w wysokości 5000 zł (zał. 15 do niniejszego protokołu). 

W tym punkcie obrad przewodnicząca Komisji ISiPP Ewa Wójtowicz wystąpiła z apelem do 

sołtysów, prezesa spółki POMAK oraz burmistrza w sprawie stanu technicznego placów 

zabaw. Brak systematycznej opieki nad tymi obiektami powoduje niszczenie urządzeń, 

zagraża bezpieczeństwu, a także powoduje stratę środków finansowych przeznaczonych 

wcześniej na ten cel. W celu utrzymania stałej konserwacji i bieżących napraw urządzeń oraz 

porządku na placach zabaw będących w zarządzie gminy, Komisja prosi o przeznaczenie 

części środków z funduszu sołeckiego na realizację tego zadania. Odczytane pismo stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego pisma. 

Radny Kazimierz Ruszel zapytał burmistrza: kiedy odbędzie się przegląd gwarancyjny dróg 

w Nietkowie i Laskach? Czy lampy zaprojektowane przy ul. Sportowej będą montowane 

także przy ostatnich budynkach mieszkalnych znajdujących się w sąsiedztwie kanału „Zimny 

Potok? 

Indagowany odpowiedział, że przegląd gwarancyjny dróg odtworzeniowych po pracach 

kanalizacyjnych odbędzie się w maju br. Sołtysi o terminie dokonania przeglądu będą 

powiadomieni. Natomiast punkty świetlne będą zamontowane przy ul. Sportowej do 

skrzyżowania z ulicą Ogrodową. 
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Ad. 33 

Ustalenie treści protokołu z XII sesji. 

Prowadzący obrady poinformował, że protokół z przebiegu XII posiedzenia Rady Miejskiej 

w Czerwieńsku był wyłożony do wglądu. W związku z tym, przewodniczący zapytał: czy do 

protokołu są jakieś uwagi, wnioski? 

Uwag nie było. 

W związku z tym, że nie wniesiono uwag, co do treści protokołu, przewodniczący uznał go za 

obowiązujący. 

Ad. 34 

Zakończenie obrad XIII sesji. 

Prowadzący posiedzenie stwierdzając wyczerpanie porządku obrad, o godz. 14
30 

zamknął 

obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Czerwieńsku. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  Sekretarz:   Przewodniczący  

       Rady Miejskiej w Czerwieńsku 

Alina Juncewicz  Henryk Góralczyk  Leszek Jędras  

 


